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Protokół nr 34/2022

XXXIV Posiedzenie w dniu 30 maja 2022 
Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:15 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Agnieszka Związek – Dyrektor Inwestycyjny.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości dokonała 
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg.
3. Analiza finansowa oświaty w Gminie.
4. Informacja o podjętych przez gminę działaniach zmierzających do pozyskania dodatkowych 
dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Szczypiór

2. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg.
Informację w formie pisemnej dla Radnych o wydatkach na akcję zima i remonty cząstkowe przygotował 
Podinspektor Krzysztof Zyśk.
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Analiza finansowa oświaty w Gminie.
Informację o wydatkach poniesionych na oświatę przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka, porównując 
wydatki na przestrzeni lat 2020/2021.
Radny Graj zapytał czy w tej chwili w Zespole Szkolno -Przedszkolnym w Mokrej prowadzone są 
jakiekolwiek zajęcia.
Skarbnik odpowiedziała, że od września nie. 
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.



4. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania dodatkowych 
dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe.
Dyrektor Inwestycyjny Pani Agnieszka Związek udzieliła informacji na temat złożonych przez Gminę 
Miedźno wniosków o dofinansowanie w roku 2021.
Radny Graj zapytał dlaczego nie zostało przyznane dofinansowanie i odrzucono projekt dotyczący 
odnowienia Pomnika Bohaterów Bitwy pod Mokrą.
Pani Agnieszka Związek odpowiedziała, że w uzasadnieniu jakie Gmina dostała napisane zostało, że 
brakło środków na ten cel. Aby projekt przeszedł brakowało zaledwie jednego punktu. Zostało złożone 
odwołanie od uzasadnienia, jednak nie przyniosło ono rezultatu. Podkreśliła, że w tym roku również 
został złożony nowy wniosek na ten sam cel. 
Wobec braku innych uwag Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Projektów uchwał brak.

6. Sprawy różnych.
Spraw różnych brak.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 14.15.

Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


